## 國立臺灣師範大學雙主修/輔系資格修畢後認證申請書

National Taiwan Normal University Application Form for Double Major/Minor Completion Certification

※本申請表僅供未取得雙主修、輔系資格之學士班應屆畢業生,且已依本校學士班學生修讀雙主修、輔系辦法第十二條規定,修習雙主修/輔系課程者申請。

\* This application form is solely for the use of undergraduates graduating in the current academic year who have yet to meet double major/minor qualifications but who have enrolled in double major/minor courses in accordance with this University's Undergraduate Student Study of Double Major and Minor Regulations.

姓名	學號	
Name 所屬系所	Student ID No. 連絡電話	
アリタ ホアリ Department	Phone No.	
·		
本人已修畢	糸(組)	. □ 修畢後認證
學年度 □ 雙主修 課架應修科目學分,現擬申請 □ 延長修業年限		
_ 40 W		
I have already completed Department (Division)		
in academic year double major, curriculum required course credits and am ninor,		
☐ a double major or minor completion certification.		
applying for  □ extension of graduation deadline.		
descension of graduation deadrine.		
	- Un	
申 請 人 簽 章 · Signature of Applicant ·	日期. - Data:	
Signature of Applicant	Date ·	
加修系所(學系請自行留存一份)		教務處
Department of Applicant's Double Major/Mino	or	(註冊組/公館教務組)
(The department should save a copy of this form)		Office of Academic Affairs
佐人佐田仏田地 □ 雙主修 - 東北		
□符合修畢後認證 □ 雙主修 □ 輔系		
   經審查 □修畢學分符合延畢資格。(參注意事項說明二)		
注册旦□1万年 <u>——</u> 于为有百尺年页伯 (多在心事页配为一)		
□皆不符合資格。		
□ Doul	ole Major	
☐ Student meets requirements for issuance of ☐ Mino	completion	on
certificate.		
□ Student'scredits meet the requirements for a		
deadline. (See Note 2)		
☐ Student does not meet any requirements.		
審核。		
Reviewed by ·		

## 注意事項

注 -

Notes

- -、請檢附歷年成績單一份及本學期選課清單。
  - Students should attach for review a copy of their academic transcript and a list of courses selected for the current semester.
- 二、學生如未修畢雙主修/輔系資格,但其修畢雙主修/輔系學分已達課架內 3 分之 1 以上,得申請延長修業年限。

Students who have not yet meet qualifications for a double major/minor yet have enrolled in 1/3 of the required courses for such qualifications may apply for an extension of their study deadline.

三、審核流程:學生提出申請→加修系所審查→註冊組依結果進行後續作業。
Review Process: Student submits form→ Review by student's additional department →
Office of Academic Affairs handles follow up in accordance with review results

111.03

保存期限 Retention Period: 1 年 year